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Protokoll, fört vid styrelsens sammanträde 
i Djurgårdens Idrottsförening den 26 april 
1948 i klubblokalen på Stadion, Stockho1m.

Närvarande:
Hrr. Sven Larsson 
Arne Grunander 
Gunnar Rinman 
Åke Dunår 
Sven Hellborg 
Erik Extergren och 
Åke Johansson.

§ 1.
Hälsade ordföranden de närvarande och öppnade sammanträdet 

kl. 19,30.

§ 2.
Justerades protokollen från styrelsesammanträdena den 15/1, 

26/2, 4/3, 16/3 och 6/4-1948 samt från F.U.—sammanträdena den 
27/1,19/2 och 4/4-1948.

§ 3»
Anmäldes, att beslut fattats om förhyrandet av ett Sterling

plan för fotbollagets Amerikaturné till ett pris av i svenska 
kr. 62.000:- tur och retur med avgång från Stockholm till Reyk
javik den 8/6 , från Reykjavik den 15/6 och från Newyork till 
Stockholm den 10/7 - 1948.
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§ 4.
Beslöts, att av det anslag å kr. 2.500:-, som årsmötet ställt 

till styrelsens förfogande för 1948, skulle som förut arvoden 
utgå med kr. 300:- till sekreteraren och med kr. 400:- till för
eningens kassaförvaltare samt till revisorerna kr. 200:-, varav 
kr. 75:- till Hr. Åke Johansson och kr. 125:- till Hr. Karl Sund- 
holm, sistnämnda av anslaget för år 1947.

§ 5.
Beslöts,att nästa årsmöte skulle avhållas fredagen den 11 

mars 1949. Beträffande lokal bestämdes ,att Hr. Sven Larsson 
skulle vara Hr. Åke Dunér behjälplig med anskaffandet av lämp
lig sådan, varom rapport skulle avlämnas vid nästa sammanträde. 
Förslagsvis nämndes Gillet, Rosenbad m.fl.

§ 6.
Godkändes ett av Hr. Holger Carlsson avgivet yrkande om, 

att inbjuda Skidförbundets styrelse på lunch den 9 nästkom
mande maj månad.

§ 7.
Överlämnades av Hr. Extergren SM-tecknet i lag för 1948 i 

Bordtennis samt Svenska Bordtennisförbundets guldplakett.
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2.
§ 6.

Föredrogs från Brottningsektionen d. 16 april i år inkom
na protokollsavskrifter från dess styrelsesammanträden och täv
lingar samt en del brevkopior, vilka därefter lades till hand
lingarna.

§ 7.
Föredrogs protokoll från styrelsesammanträden hittills 

detta år inom Fotbollsektionen och lades till handlingarna.

§ 8.
Beträffande ekonomien lämnade kassören Hr. G. Rinman 

muntliga uppgifter om likviditeten i Föreningen och om Fot
bollsektionens utgifter för Ishockey och Bandy.

Man beslöt, att skattmästaren till nästa styrelsesam
manträde den 10 maj skulle avlämna en skriftlig bal ansräkning 
över Föreningens tillgångar och skulder, vilken 3 dagar tidi
gare skulle tillställas styrelsemedlemmarna och revisorerna.

Vidare beslöts följande :
att sekreteraren Hr. A. Grunander skulle fullfölja be

svären över skattedebiteringen även till nästa instans, 
att för Hammarbybacken skulle utbetalas kr. 4.000:- 
att på revisorernas förslag Föreningens kassör och 
samtliga kassaförvaltare i sektionerna, vilka voro an
förtrodda större belopp, skulle garantiförsäkras.

Ett förslag av Hr. Sven Hellborg om utredning huruvi
da icke en kollektiv olycksfallförsäkring kunde erhållas , 
gällande samtliga aktiva idrottsutövare i Föreningen , bord
lades till nästa sammanträde. Hr. G. Rinman fick i uppdrag 
att till dess utreda möjligheterna härför.

§ 10.
Beslöts att nästa styrelsesammanträde skulle hållas 

måndagen den 10 maj 1948.

§ 11.
Avtackade ordföranden de närvarande och avslutade sam

manträdet kl 22.
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